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Καλησπέρα, 

Γνώμη μου είναι ότι η διέλευση ποδηλάτων θα έπρεπε να επιτρέπεται Μέσω του πάρκου 

και να τοποθετηθούν και σημεία για στάθμευση των ποδηλάτων. Είναι ένα φιλικό μέσο 

προς το περιβάλλον δεν προκαλεί ρύπανση ούτε θόρυβο και είναι ακίνδυνο προς τους 

πεζούς. Η διέλευση του μπορεί να είναι ασφαλής για όλους και μάλιστα θα έπρεπε να 

ενισχύεται η χρήση του από όλους και όχι να αποθαρρύνονται οι άνθρωποι με πρόστιμα. 

Δεν υπάρχει λόγος να απαγορευτούν τα ποδήλατα μέσα στο πάρκο.  

Με εκτίμηση, 

Βελιδάκης Νικόλαος 
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